

□ rcemi@deps.ntnu.edu.tw

02-7749-5922

Mon-Fri 09:00-17:00

OXEORDEM ralng2023

國立臺灣師範大學EMI教學資源 2 0 2 3 年 《 牛 津 E M I

課程

ONLINE EMI TRAINING

英國牛津EMI線上自學課程針對 EMI授課設計四大學習模組,議題 涵蓋教學方法、語言應用、教學媒 材、課室管理等主題,共計40小時。

The 40-hour Oxford EMI Self-Access Online Course is designed for EMI teaching and learning with 4 modules covering topics such as teaching methods, language applications, teaching media and classroom management, etc.

授證

CERTIFICATION

學員完成全數課程後將獲頒英國牛 津EMI培訓中心結業證明。

Participants will receive the Oxford EMI Certificate for University Lecturers upon completion of the online courses.



ONLINE PRESENTATION

學員除參與線上課程外,亦須出席 EMI線上成果發表會,並以6至8分 鐘簡報,分享不同專業領域之授課 經驗,促進交流與資源共享。

Participants are required to attend the EMI online presentation in addition to the online course and share their teaching experience in different areas of discipline in a 6 to 8 minutes session to facilitate networking and resource exchange.

• 專案內容 Content

包含「EMI線上自學課程」及「EMI線上成果發表」兩項活動。

Includes Oxford EMI Self-Access Online Course and EMI Online Presentation.

• 專案費用 Fees

獲錄取申請人須繳納保證金NT\$5,000,完整參與「EMI線上自學課程」及「EMI線上成果發表」後可申請 退款,並且課程費用NT\$19,000由RCEMI全額補助。

Accepted applicants are required to pay a deposit of NT\$5,000, which is refundable upon full participation in the Oxford EMI Self-Access Online Course and EMI Online Presentation; the course fee of NT\$19,000 is fully sponsored by RCEMI.

• 申請資格 | Eligibility

大專院校在職專任(含專案)教師、兼任教師、在學博士生。

Full-time (including contract) instructors, part-time instructors, and current PhD students in tertiary institutions.

• 申請期間 | Period

即日起至3/24,請向各校雙語相關承辦單位提出申請,3月底將公告錄取結果。

Please apply to the bilingual affairs-related liaisons in your school by March 24 and wait for the results at the end of March.

• 辦理方式 | Process

❶ 3/24前向各校承辦單位提出申請 March 24: Deadline for on-school submissions

❷ 3/27-3/28以校爲單位向RCEMI報名 March 27-28: Online registration to RCEMI by school

3月底公告錄取學校名單

End of March: Announcement of school admissions

4 5月修習EMI線上自學課程

May: Oxford EMI Self-Access Online Course

母 10/4參與EMI線上成果發表會 October 4: EMI Online Presentation

6 11月保證金退款

November: Available for deposit refunds



Download]

專案暨附件

Event Info & Attachments



【查閱 Read 】

問答集

Frequently Asked Questions